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PROCES-VERBAL AL ŞEDINTEI PUBLICE  ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL 

AL COMUNEI GAVOJDIA DIN 27.09.2023 
 

 

 
 Încheiat azi 27.09.2023, cu ocazia şedinţei publice ordinare a Consiliului Local Găvojdia. 
 În urma Dispoziției primarului nr. 114/20.09.2023 s-a convocat Consiliul Local al comunei 

Găvojdia în şedinţă ordinară, în următoarea componenţă: 
- Adamescu Ioan – Claudiu 
- Andrei Adelin – Raul 
- Bagiu Florentin – Adrian 
- Gașpar Ioan 
- Ivasiuc Alexa 
- Jușca Sorin 
- Popa Petru – Trandafir 
- Rosoca Vasile 
- Șteff Dan – Claudiu 
- Țîru Petrică – Coriolan 
- Vasiloni Bogdan - Ioan 

La ședință participă domnul primar Stoica Dănuț și doamna secretar general Moica Lenuta. 
Sunt prezenți toți cei 11 consilieri locali, din care 8 consilieri sunt prezenți fizic și 3 consilieri 

sunt prezenți în sistem on line (Vasiloni Bogdan, Popa Petru și Șteff  Dan – Claudiu). 
Potrivit Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local Gavojdia președinte de 

ședință pentru luna august a fost ales domnul Jușca Sorin.  
Se supune la vot procesul – verbal al ședinței anterioare și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că, la punctul 2 al ordinii de zi (cu privire la procesul 

– verbal la terminarea lucrărilor pentru obiectivul “Reabilitare trotuar DC 131 intravilan Gavojdia”) a 

spus și nu s-a consemnat, faptul că recepția trebuie să și-o asume comisia de recepție, nu consiliul local,  

și că se trec prin consiliul local doar unele procese – verbale de recepție, nu toate, în tot mandatul s-au 

trecut câteva, de ce nu se trec toate. Domnul primar spune că intră prin consiliul local procesele – 

verbale la terminarea lucrărilor care privesc obiective de investiții, cele de reparații nu.  
Președintele de ședință dă citire proiectului ordinii de zi. 
Ordinea de zi propusă este următoarea:  

1. Proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

2. Proiect privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local în consiliul de administrație al 

Școlii Gimnaziale Gavojdia. 
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3. Proiect privind prelungirea scrisorii de garanție a avansului acordat în cadrul proiectului 

“Lucrări de reabilitare, modernizare, extindere şi dotare cămin cultural, din localitatea 

Sălbagel, comuna Gavojdia, judeţul Timiş”. 

4. Diverse. 

            Președintele de ședință întreabă dacă mai sunt puncte de introdus pe ordinea de zi. Nu se 

introduc puncte suplimentare pe ordinea de zi. Ordinea de zi în forma prezentată se supune la vot și se 

aprobă cu unanimitate de voturi.  
Ședințele comisiilor de specialitate au avut loc azi 27.09.2023, fiind emise toate avizele de 

specialitate și au fost predate secretarului general înaintea începerii ședinței consiliului local. 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că s-a primit de la MDLPA suma de 

48,73 mii lei (decontul fazei SF la pista de biciclete, care a fost plătit din bugetul local), suma se 

propune a fi repartizată astfel: 40 mii lei la capelă Gavojdia și 8,73 mii lei la pista pentru biciclete.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: proiect privind desemnarea reprezentantului Consiliului 

Local în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale Gavojdia. Președintele de ședință dă cuvântul 

doamnei secretar, care spune că pentru anul școlar 2023-2024 trebuie desemnat un reprezentant din 

partea consiliului local, care să facă parte din consiliul de administrație al școlii, până în prezent a fost 

desemnat domnul consilier Țîru Petrică - Coriolan. Se propune să rămână tot domnul Țîru Petrică – 

Coriolan. Propunerea se supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: proiect privind prelungirea scrisorii de garanție a avansului 

acordat în cadrul proiectului “Lucrări de reabilitare, modernizare, extindere şi dotare cămin cultural, din 

localitatea Sălbăgel, comuna Gavojdia, judeţul Timiş”. Președintele de ședință dă cuvântul domnului 

primar, care spune că pentru finalizarea tuturor lucrărilor și a achizițiilor, precum și a deconturilor față 

de AFIR, contractul de finanțare pentru căminul Sălbăgel s-a prelungit până în iunie 2024, în acest sens 

fiind necesară și prelungirea scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA până în iunie 2024.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: diverse. 

Ia cuvântul domnul consilier Ivasiuc Alexa și spune că la Jena, la stația de autobuz trebuie un 

bec, că e întuneric. Domnul primar spune că e ok, va pune. 

Ia cuvântul domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian și spune că la stația de autobuz ar trebui și 

betonat sau mai trebuie băgat pietriș, acolo unde s-a mutat stația. Domnul viceprimar spune că va mai 

completa. Domnul primar spune că stația de autobuz nu se va mai muta, e ok acolo unde e acum, se va 

mai băga ceva piatră mai mică pentru împănare și se va pune bec. 

Domnul consilier Andrei Adelin spune că trebuie verificate și becurile care nu merg. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că sunt becuri arse și în sat, la drumul gării, la Frățilă, la Buga, 

plus cele 2 care au fost puse ultimele și de ce nu se schimbă lămpile pe toți stâlpii, dacă le avem. 

Domnul viceprimar spune că nu avem lămpi, o să avem pe proiectul de AFM, dar deocamdată nu e 

finanțarea venită. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că becurile achiziționate sunt 

proaste. Domnul primar spune că nu sunt proaste, se oprește într-una curentul de la ENEL în toată 

comuna. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că oamenii reclamă frecvent întreruperile 

astea și spun  să facă primăria ceva, el le-a spus că nu e problema consiliului local sau a primăriei, și noi 

suntem în aceeași situație, se ard becurile tot timpul. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă când se va face drumul de la Lugojel, care 

duce la casa specialistului.  Domnul primar spune că proiectul nu a fost aprobat pe PNI A.Saligny, se 

deschide acum o finanțare prin AFIR și va depune acolo toate drumurile din PUZ-uri, strada respectivă e 



3 
 

ok, doar că nu e asfaltată. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că se dau bani pentru 

drumuri comunale și drumuri agricole. Domnul primar spune că sunt bani puțini și trebuie să faci 

punctaj maxim sau spre maxim ca să fii sigur că se obține finanțarea, sunt mai multe condiții pe care 

trebuie să le îndeplinim. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că se poate face bucata de la 

Bobic la Jena. Domnul primar spune că aia se poate face din fonduri proprii, pe AFIR trebuie să 

îndeplinească anumite condiții, trebuie să dea într-un drum comunal, județean sau național. Domnul 

consilier Țîru Petrică spune că drumul de la Sălbăgel de la cimitir dă în drum comunal. Domnul primar 

spune că acel drum nu este întabulat, dacă se întabulează acum la cadastru putem să-l facem. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă câți abonați sunt la PROGAV la fitness. 

Domnul primar spune că nu știe exact câți abonați sunt, dar sunt, activitate este și la tenis, vine casa de 

copii, căminul spital din când în când, vin copiii din sat, vin și din Lugoj să închirieze sala, cheltuielile 

la club sunt mici, s-au luat echipamente la airsoft, și poate o masă de tenis, nu prea sunt cheltuieli cu 

PROGAV-ul. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că persoana care aduce convocatoarele, să le 

aducă personal, nu să le lase la alții, de două ture nu i se mai aduc personal convocatoarele. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă de ce nu sunt publicate salariile la zi. 

Doamna secretar spune că salariile se publică la 30 martie și la 30 septembrie în fiecare an. 

Domnul consilier Andrei Adelin spune că la Jena la sintetic trebuie bec și trebuie cosit. Domnul 

primar spune că toate terenurile trebuie făcute, nu are cu cine, oamenii sunt la lemne, se taie vegetația pe 

sub căile electrice pentru primărie, de asemenea, se taie lemnele la școli și grădinițe. Domnul consilier 

Andrei Adelin spune că măcar bec să pună, dacă nu cosesc.  

Nemaifiind alte probleme de discutat,  preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă. 
Prezentul proces-verbal a fost întocmit conform art.138 alin.13 și 14 din O.U.G. nr.57/2019 - 

privind codul administrativ și va fi supus aprobării Consiliului Local Gavojdia în prima ședință a 

acestuia, conform art.138 alin.15 din O.U.G. nr.57/2019 - privind codul administrativ. 
  
 

 

           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                          SECRETAR GENERAL  
                   SORIN JUȘCA           LENUȚA MOICA 

                                                 


